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Protokół posiedzenia nr 58/2022 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 17 stycznia 2022r. od godz. 15.30 do 20.30 tryb zdalny. 

Skład komisji - 10 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych w trybie zdalnym 10 członków 

– lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć  

p.o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz  

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko   

Prezes PGK „Komunalnik” Sp. z o.o. w Kętrzynie Dariusz Cycan 

Prezes Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn – Karol Lizurej 

Dyrektor MOSIR Kętrzyn – Krzysztof Niemiec  

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Krystian Abramowicz, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodniczący komisji przedstawił poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1 przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programów: 1. „Opieka 

Wytchnieniowa” – edycja 2022  2. „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 

2022 realizowanych ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

3.2 przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora 

Okręgowego w Olsztynie z dnia 27 grudnia 2021r., doręczonej w dniu 30 grudnia 2021r.,  

na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie nr XI/79/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie 

uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn, wraz z odpowiedzią na skargę. 
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3.3 rozpatrzenia petycji dotyczącej podwyżek dla mieszkańców Kętrzyna za segregowane 

odpady. 

3.4 trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej przez Młodzieżową Radę 

Miejską w Kętrzynie. 

3.5 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.6 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.  

3.7 ustanowienia  roku 2022 w Kętrzynie  – Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego 

„Granica” Kętrzyn. 

3.8 wyboru przedstawiciela Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja”. 

3.9 zasad ustalania  wysokości i wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

3.10 ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

4. Opinia projektu stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2022r.  

5. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 6 członków w głosowaniu 6 głosów 

„za”-jednogłośnie porządek został przyjęty. 

Ad. pkt 3 Opiniowanie projektów uchwał.                                                                   

3.1 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko omówiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programów: 1. „Opieka 

Wytchnieniowa” – edycja 2022  2. „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 

realizowanych ze środków Funduszu Solidarnościowego. Poinformowała, że programy zostały 

opracowane przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej i kierowane są do:  

1„Opieka Wytchnieniowa” – do członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad 

dziećmi z orzeczeniem o niepełnosprawności lub osobami posiadającymi orzeczenie o znacznym 

stopniu niepełnosprawności, które wymagają usługi opieki wytchnieniowej. Celem Programu jest 

wsparcie członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad ww. osobami            

z niepełnosprawnością. Będzie on realizowany w formie świadczenia usługi opieki wytchnieniowej             

w ramach pobytu dziennego i pobytu całodobowego. 

2.„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 : 

- dzieci do 16 roku życia z orzeczeniem o niepełnosprawności łącznie ze wskazaniami: konieczności 

stałej lub długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku ze znacznie ograniczoną możliwością 

samodzielnej egzystencji oraz konieczności stałego współdziałania na co dzień opiekuna dziecka         

w procesie jego leczenia, rehabilitacji i edukacji; 

- osób niepełnosprawnych posiadających orzeczenie o umiarkowanym lub znacznym stopniu 

niepełnosprawności albo orzeczeniem równoważnym, które wymagają usługi asystenta                         

w wykonywaniu codziennych czynności oraz funkcjonowaniu w życiu społecznym.  
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Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  10 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 10 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.2 Sekretarz Miasta – Halina Kuriata omówiła projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Prokuratora Okręgowego w Olsztynie z 

dnia 27 grudnia 2021r., doręczonej w dniu 30 grudnia 2021r., na uchwałę Rady Miejskiej w Kętrzynie 

nr XI/79/2019 z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody                  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn, wraz z odpowiedzią na skargę. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  10 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 6 głosów „za” , 3 głosy „wstrzymujące się” 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu - 

pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.3 Radni zapoznali się z petycją w sprawie podwyżek za segregowane śmieci.  

Radna Helena Szymkiewicz – zadała pytanie: Ile osób podpisało się pod tą petycją? Następnie 

odniosła się do uzasadnienia: w pkt.  1. 404 kg odpadów wyliczonych na 1 mieszkańca rocznie to tylko 

statystyczna dana wpisana w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyna, 

która nie była brana do wyliczeń ustalających opłatę za odpady komunalne dla mieszkańców Kętrzyna. 

Zadała pytanie: jaka jest rzeczywista ilość wytwarzanych śmieci przypadająca na 1 mieszkańca ? …w 

pkt.2 do wyliczeń stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wzięto pod uwagę: 

rzeczywistą ilość wytwarzanych odpadów… to jaka jest ilość wytwarzanych śmieci ?  

Przewodniczący Komisji Krystian Abramowicz – odpowiedział, że pod petycją podpisało się 236 

mieszkańców miasta.  

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

- poinformowała, że wyliczenie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Miejskiej Kętrzyn, zostało uznane za zgodnie z prawem, przez Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie. Kwestia 404 kg odpadów wskazanych na 1 mieszkańca rocznie to tylko 

statystyczna dana wpisana w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyna, 

która nie była brana do wyliczeń ustalających opłatę za odpady komunalne dla mieszkańców Kętrzyna. 

Po rozliczeniu roku 2020 ilość odpadów przypadających na jednego mieszkańca wyniosła 399 kg. W 

roku 2021 przypada 370 kg. na mieszkańca. Do wyliczeń stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi wzięto pod uwagę następujące czynniki: 

- rzeczywistą ilość wytworzonych (odebranych i zebranych) odpadów komunalnych przez mieszkańców 

Kętrzyna;  

- faktycznie poniesione koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi;  

- liczbę mieszkańców.  

Liczba mieszkańców przyjętych do rozliczenia została ustalona na podstawie złożonych przez 

właścicieli nieruchomości deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Różnice pomiędzy osobami zamieszkałymi, a zameldowanymi są wyjaśnione na podstawie składanych 
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oświadczeń do deklaracji. Deklaracje i oświadczenia aktualizowane i weryfikowane są każdego 

miesiąca.  

Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, z pobranych opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi gmina pokrywa koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, które obejmują koszty:  

a) odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych;  

b) tworzenia i utrzymania punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych;  

c) obsługi administracyjnej tego systemu; 

d) edukacji ekologicznej w zakresie prawidłowego postępowania z odpadami komunalnymi. 

Radna Wioletta Czech – powiedziała, że w wielu fragmentach z tą petycją się zgadza. Idealnie byłoby, 

gdyby 15 mieszkańców wyprodukowało odpady i 15 za te odpady zapłaciło. Należy użyć wszelkich 

środków i dążyć do tego aby jak największa liczba mieszkańców, która produkuje śmieci za nie 

zapłaciła. W tej chwili odbywa się to na podstawie złożonej deklaracji, są tacy którzy nie złożyli i nie 

płacą, a pozostali płacą za nich. 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka – uważa, że gmina podjęła wszystkie prawem dozwolone 

działania zmierzające do ograniczenia kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  10 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”- - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.4 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy 

uchwałodawczej przez Młodzieżową Radę Miejską w Kętrzynie. 

Radny Daniel Sapiński poprosił o wytłumaczenie  § 3. W przypadku, gdy uprawnionym podmiotem, do 

którego zgłaszany jest wniosek o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej jest radny, klub radnych lub 

komisja Rady Miejskiej w Kętrzynie, wniosek składa się za pośrednictwem Burmistrza Miasta Kętrzyna. 

Radny Tomasz Komorowski – poinformował, że Rada Miejska w Kętrzynie powinna mieć takie 

możliwości. 

Radna Helena Szymkiewicz – uważa, że tryb jest utrudniony i skomplikowany, chciałaby aby to zostało 

uproszczone. Powinien być opiekun rady młodzieżowej, który mógłby składać wnioski do rady. 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata – poinformowała, że Burmistrz Miasta opiekuje się radą, prowadzi 

biuro rady i  dlatego proponuję za pośrednictwem organu, którym jest Burmistrz Miasta. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  10 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”- - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.5 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 
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Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  10 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”- - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.6 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  10 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”- - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.7 Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie ustanowienia  roku 2022 w Kętrzynie  – 

Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn. 

Radna Wioletta Czech – uważa, że uchwała jest intencyjna i ten rak 2022 należy uhonorować Rakiem 

Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” …może zrobimy prezent od miasta i radnych. Nie chodzi           

o to aby to były wielkie pieniądze, bo pieniądze zawsze znaleźć się mogą.  

Burmistrz Miasta Kętrzyn Ryszard Niedziółka – powiedział, że jest za tym, aby obchodzić uroczyście 

75- lecie klubu „Granica”, natomiast tego typu uchwała jest uchwałą pustą i niemożliwe do wykonania. 

Inicjatywa jest dobra, jednak trzeba uzupełnić uchwałę.  

Radny Tomasz Komorowski – poinformował, że nie można decydować o kosztach, bo nie wiadomo 

jakie będą… uchwała jest intencyjna i czy chcemy żeby rok 2022 był Rokiem Kętrzyńskiego Klubu 

Sportowego „Granica”. 

Przewodniczący Komisji Krystian Abramowicz – zwrócił się z pytaniem, czy powyższa uchwała była 

konsultowania z burmistrzem, zarządem „ Granicy”,  dyrektorem „ MOSiR”, który to będzie 

organizował...i czy były wykonane takie kroki ? 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel – zasugerował, że warto jak Pan radny Krystian Abramowicz 

wrócić się do korzeni i zorganizować takie spotkanie.. Państwo jako inicjatorzy takiej uchwały… i jak 

przyznał radny Tomasz Komorowski nie zrobiliście nic odkąd radni uznali na sesji, że ta sprawa 

powinna wrócić do komisji stałych rady i w komisjach ustalić jakie są Państwa oczekiwania, 

wyobrażenia na temat tego roku poświęconego „Granicy” Kętrzyn. ..My z Panem Prezesem a także     

z osobami odpowiedzialnymi za sport rozmawialiśmy już niejednokrotnie na temat tego jubileuszu       

i mamy swoje pomysły… i czy macie jakieś pomysły ? ....jeśli nie to my się podejmiemy takiego 

działania. 

Radny Dariusz Duczek złożył wniosek że: powołuje się zespół do wypracowania zakresu prac w celu 

ustalenia ustanowienia  roku 2022 w Kętrzynie  – Rokiem Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” 

Kętrzyn powołuje się zespół w składzie: 

1.Burmistrza Miasta Kętrzyn.  

2.Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskie Kętrzyn. 

3. Przedstawicieli Kętrzyńskiego Klubu Sportowego „Granica” Kętrzyn. 

4. Projektodawców uchwały Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 

Komisja przystąpiła do głosowania wniosku Radnego Dariusza Duczka  
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Radni w głosowaniu : 7 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 1 osoba nie 

brała udziału głosowaniu  – pozytywnie zaopiniowali wniosek. 

3.8 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Miejskiej 

Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja”. 

Radna Zofia Waszkiewicz – zgłosiła kandydaturę radnego Mariana Toruńskiego, innych kandydatów 

nie zgłoszono. 

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Uchwała w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Miejskiej Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja” została 

podjęta: 5 głosów „za, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujące się”, 3 osoby nie brały udziału                

w głosowaniu. Wiceprzewodniczący Marian Toruński został wybrany na przedstawiciela Gminy 

Miejskiej Kętrzyn w Związku Gmin „Barcja”. 

3.9 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec – zgłosiła poprawkę do projektu uchwały w sprawie zasad 

ustalania  wysokości i wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Kętrzynie o treści: § 2 ust 1 otrzymuje 

brzmienie „Wysokość miesięcznej diety radnego, w zależności od pełnionej funkcji, stanowi 

procentowy udział w podstawie naliczenia diety, ustalonej zgodnie z  art. 25 ust. 6 ustawy                   

o samorządzie gminnym, stanowiącej 2,4 – krotność kwoty bazowej,  i wynosi”. 

Radna Wioletta Czech – zadała pytanie: jakie to będą skutki finansowe i jaka kwota zostanie 

przeznaczona na podwyżki diet ? 

Radna Helena Szymkiewicz – zadała pytanie: czy stać nos na taką podwyżkę w czasie gdy budżet 

ledwo spięliśmy…czy podwyżka podatku od nieruchomości była po to aby podnieść diety? 

Radna Zofia Waszkiewicz – poinformowała, że ustalenie nowej wysokości diet dla radnych ma na celu 

zrekompensowanie utraty wynagrodzenia i zwrotu kosztów poniesionych przez radnego w związku z 

udziałem w pracach rady gminy i jej organów. 

Radna Helena Szymkiewicz zgłosiła wniosek o zdjęcie  projektu uchwały z porządku obrad, Radny 

Dariusz Duczek zgłosił wniosek przeciwny.  

Komisja przystąpiła do głosowania wniosku Radnej Heleny Szymkiewicz zdjęcie projektu uchwały        

w sprawie zasad ustalania  wysokości i wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Radni w głosowaniu : 5 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – komisja nie 

wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

Następnie Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  o treści:  § 

2 ust 1 otrzymuje brzmienie „Wysokość miesięcznej diety radnego, w zależności od pełnionej funkcji, 

stanowi procentowy udział w podstawie naliczenia diety, ustalonej zgodnie z  art. 25 ust. 6 ustawy o 

samorządzie gminnym, stanowiącej 2,4 – krotność kwoty bazowej, i wynosi”. 

Radni w głosowaniu : 5 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – komisja nie 

wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z poprawką. Komisja przy  

udziale 10 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”-  komisja nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
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3.10 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego 

Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

Radny Tomasz Komorowski – poinformował, że w uzasadnieniu brak jest skutków finansowych. 

Radny Dariusz Duczek – poinformował, że rada ma obowiązek podjęcia działań w zakresie regulacji 

wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta. Aktualne wynagrodzenie Burmistrza  Miasta Kętrzyna jest niższe 

od minimalnego wynagrodzenia obliczonego na podstawie znowelizowanych przepisów, dlatego 

zachodzi konieczność podwyższenia wynagrodzenia, a ustalona  w uchwale kwota wynagrodzenia 

mieści się w granicach określonych przywołanymi przepisami. 

Radny Tomasz Komorowski - stwierdził, że przez ostatnie dwa lata Burmistrz nie dostał wotum 

zaufania. Nie poniósł szkody z utraty 14 mln, a dostaje za to nagrodę.  

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  10 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujące się”-  komisja nie 

wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 

Ad. pkt 4 Radni zapoznali  ze stanowiskiem w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2022r.  

Radny Daniel Sapiński – zgłosił poprawkę do planu pracy komisji przyjęcie punkt: 

nr 2 - Zapoznanie się ze statutową działalnością Rady Sportu, poprzez sprawozdanie w formie ustnej 

prezentacji przez Przewodniczącego Rady Sportu, 

nr 3  - Zapoznanie się ze statutową działalnością Rady Kultury, poprzez sprawozdanie w formie ustnej 

prezentacji przez Przewodniczącego Rady Kultury, 

nr 7  – Wizytacja miejskiej ogrzewalni w Kętrzynie. 

Radny Tomasz Komorowski – zgłosił poprawkę o przyjęcie punktu: 

nr 8 - Zapoznanie się z arkuszami organizacyjnymi szkół podstawowych na rok szkolny 2022/2023.  

nr 9 - Zapoznanie się z naborem do żłobków i przedszkoli miejskich na rok 2022/2023. 

Radna Helena Szymkiewicz – zgłosiła poprawkę o przyjęcie punktu: 

nr 10 - Przedstawienie informacji na temat realizacji programu szczepień przeciw HPV. 

Radna Alicja Biała – zgłosiła poprawkę o przyjęcie punktu: 

Nr 11 - Wizytacja Orlików w celu  sprawdzenia stanu technicznego.  

Komisja w toku dyskusji ustaliła następujący plan pracy Komisji na I półrocze 2022r. 

1. Zapoznanie się ze statutową działalnością Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych poprzez sprawozdanie w formie ustnej prezentacji Przewodniczącego Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

2. Zapoznanie się ze statutową działalnością Rady Sportu, poprzez sprawozdanie w formie ustnej 

prezentacji przez Przewodniczącego Rady Sportu, 

3. Zapoznanie się ze statutową działalnością Rady Kultury, poprzez sprawozdanie w formie 

ustnej prezentacji przez Przewodniczącego Rady Kultury 

4. Zapoznanie się z organizacją czasu wolnego dzieci i młodzieży w okresie ferii i wakacji. 
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5. Zapoznanie się z harmonogramem imprez kulturalno-sportowych organizowanych przez 

miasto zaplanowanych na 2022 rok. 

6. Monitoring bieżących programów i inicjatyw związanych z pozyskiwaniem środków 

zewnętrznych na rozwój oświaty, kultury i sportu. 

7. Wizytacja miejskiej ogrzewalni w Kętrzynie. 

8. Zapoznanie się z arkuszami organizacyjnymi szkół podstawowych na rok szkolny 2022/2023. 

9. Zapoznanie się z naborem do żłobków i przedszkoli miejskich na rok 2022/2023. 

10. Przedstawienie informacji na temat realizacji programu szczepień przeciw HPV. 

11. Wizytacja Orlików w celu  sprawdzenia stanu technicznego. 

12. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji. 

13. Opiniowanie projektów uchwał i stanowisk na sesje Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie powyższy plan pracy komisji na I półrocze 2022r. 

Komisja przy udziale 10 członków obecnych na sali w głosowaniu : 9 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący się” – pozytywnie przyjęła plan pracy komisji. 

Następnie przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu stanowiska w sprawie 

zapoznania się z planami pracy Komisji Rady Miejskiej. 

Komisja przy udziale 10 członków obecnych na sali w głosowaniu : 9 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący się”- pozytywnie przyjęła stanowisko.  

Ad. pkt 5 Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili zapytań i wniosków. 

Ad. pkt 6 Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamkną posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  
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